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Grönslätts Intresseförening,  Hällevik 
 

Protokoll fört vid årsmöte. Plats: Hembygdsgården, Hällevik 2014-07-19 kl 1300 

 

Närvarande representanter för följande tomter: 

7001, 7002, 7003, 7010, 7014, 7018, 7019, 7020, 7023, 7026, 7030, 7033, 7038, 7039, 7042           

(fullmakt), 7044, 7048, 7050, 7051, 7054, 7057, 7059, 7065, 7066 (fullmakt), 7067, 7077, 

7079, 7080 (fullmakt), 7085, 7090, 7091, 7092, 7093, (fullmakt), 7094, 7095, 7096, 7097, 

7099,  7104,  7105, 7106, 7110, 7114, 7126, 7131/32, 7137, 7138, 7139, 7140,  7146, 7147,  

7149, 7150, 7151, 7156/7157, 7159 (fullmakt), 7160 (fullmakt) 

 

§ 1 Ordföranden Ronny Anderberg hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2014 och  

      förklarade  mötet öppnat.  

 

§ 2 Till mötesordförande valdes Karin Sällström, tomt 7044.  

 

§ 3 Dagordningen fastställdes.  

 

§ 4 Röstlängden justerades genom att man avbokades vid inträde i salen.  

 

§ 5 Kallelse till årsmötet befanns stadgeenligt utlyst genom utskick med brev, utskick med e-  

      mail, anslag på föreningens anslagstavla samt föreningens hemsida. Påpekades att vi både   

      sparar papper och porto om vi kan använda e-mail istället för brev. 

 

§ 6 Till justeringsmän jämte valkontrollanter och rösträknare valdes Per-Erik Persson,   

      tomt 7091 samt Ingvar Åkesson, tomt 7095. 

 

§ 7 Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2013-07-01--2014-06-30 föredrogs   

      av föreningens ordförande Ronny Anderberg. Han påpekade att vi har en ny hemsida, där   

      han lägger ut nyheter om föreningen. Varken Kommun eller Länsstyrelse vill ge tillstånd   

      till eller bekosta rensning av diket som avvattnar 28:1. Detta dike orsakar översvämning   

      på tomterna vid hamnen.  

      Föreningens ekonomiska redogörelse verksamhetsåret 2013-2014 redovisades av kassör    

      Åsa Gustafsson, tomt 7054. Resultaträkning med kommentarer samt föreningens    

      balansräkning per 2014-06-30 redovisades. Årets främsta ekonomiska aktiviteter har varit:  

o att fylla upp och anlägga gräsmatta mellan Båthamnen och Badviken 

o att åtgärda de vattenläckor som förekommit 

o övriga löpande utgifter (vatten, vägar, dränering, allmänningar, badviken m m).  

 

     Den största enskilda kostnadsposten är som tidigare verksamhetsår vattenavgiften.  

     Efter de åtgärder som vidtagits på Ronny Anderbergs initiativ har förbrukningen sjunkit  

     avsevärt.  

      

     Årets resultat slutade på 160 016 kronor. 
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    Årsmötet godkände förvaltningsberättelsen samt den ekonomiska redogörelsen för  

     verksamhetsåret 2013-2014. 

 

§ 8 Revisor Per Wikström läste upp revisionsberättelsen.  

      Revisorerna föreslog årsmötet att bevilja avgående styrelse ansvarsfrihet för den tid som   

       revisionen omfattar. 

       Revisorerna påpekade dock att vi hade ett för stort överskott och ställde en fråga till   

       kassören vad som planerades för dessa pengar. Kassören bad att få återkomma när   

       budgeten skulle behandlas. Revisorernas förslag var att årsavgiften skulle sänkas.    

     

§ 9 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2013-2014. 

 

§ 10 Årsmötet fastslog att styrelseledamöter skall befrias från medlemsavgift i enlighet med   

        förra verksamhetsåret, vilket innebär 100:- i arvode och resterande belopp som   

        ospecificerade utlägg upp till medlemsavgiften. Festkommittén erhåller ett belopp   

        motsvarande medlemsavgiften att fördelas inom kommittén. Revisorer och suppleanter   

        erhåller inget arvode. 

 

§ 11 Föreningens ordförande Ronny Anderberg presenterade föreningens verksamhetsplan för  

        2014-07-01-- 2015-06-30. Vi har begärt en gemensam detaljplan för övre och nedre   

        området, men kommunen svarar att de väntar på Stiby 28:1. Svaret blev nekande för  

        tretton år sedan också. Enligt senaste uppgifterna ska  kommunen gräva för vatten och    

        avlopp år 2016. Innan dess måste dock reningsverket i Nogersund byggas ut och ny   

        ledning dras i havet. 

       Årsmötet fastställde verksamhetsplanen. 

 

§ 12 Kassören Åsa Gustafsson redogjorde för budgetförslaget. Hon föreslog en tillfällig rabatt    

        på 300 kronor på årsavgiften, vilken är 3150 kronor. 

        Budgeten baseras alltså detta år på 2850 kronor. 

        Ordförande Ronny gick in och redogjorde för förslaget att återställa området kring   

         båthamnen enligt länsstyrelsens önskan. Förslaget i korthet bifogas protokollet. 

         Kostnaden skulle bli 70 000 för Intresseföreningen och 50 000 i lån till Båtföreningen 

         på 5 år. Årsmötet fastställde detta. 

 

§ 13  Lars Norgren, som ingår i arbetsgruppen för bevakning av detaljplan för Stiby 28:1,  

         redogjorde för arbetsgruppens arbete under verksamhetsåret. Länsstyrelsen har avslagit    

         Sölvesborgs kommuns begärda dispens för området. Möjligen kommer en modifierad  

         plan till hösten. Kommunen har också bytt till sig ett område i anslutning till 28:1    

         nämligen 26:1. 

          

§ 14 Till styrelseordförande och föreningens ordförande på ett år omvaldes Ronny Anderberg,  

         tomt 7050. 

 

§ 15  Vice ordförande  Lars-Erik Johansson, tomt 7114 har ett år kvar. 

 

§ 16 Till sekreterare på två omvaldes Inger Ericsson, tomt 7095  

 

§ 17 Kassör Åsa Gustafsson, tomt 7054 har ett år kvar. 
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§ 18  Till styrelseledamot på två år omvaldes Per-Inge Lennartsson, tomt 7057.  

 

§ 19 Till styrelsesuppleant på ett år omvaldes Staffan Olsson tomt 7037 och   

        Thomas Andersson tomt7042                                                     

§ 20 Till valberedningskommitté omvaldes Ing-Marie Hultberg tomt 7039     

        och Inger Falck, tomt 7051 samt Michael Juhlin tomt 7085. 

        Ordförande bestäms inom kommittén.  

        Samtliga valdes på ett år. Suppleant är vakant. 

 

 

§ 21 Till revisorer på ett år omvaldes Per Wikström tomt7065 och nyvaldes Monika Schmidt     

        Tom 7137 Som revisorssuppleant på ett år nyvaldes Bo Hultberg tomt 7039.. 

  

§ 22 Till festkommitté på ett år omvaldes Marianne Selander,   

         tomt 7144 och nyvaldes Anne-Charlotte Jakobsson tomt 7110. 

  

§ 23 Till representant i Stiby (Kalvhags)-vägens vägförening på ett år omvaldes Marianne   

        Selander, tomt 7144 och Lars Karlsson tomt 7112. 

 

§ 24 Två motioner har inkommit till årsmötet. 

1. Motion inlämnad av Anders Mattsson tomt 7105 angående om föreningen själv skulle 

ordna avlopp och anlägga en våtmark. Motionen avslogs då kommunen bestämmer. 

2. Motion inlämnad av Gullvi och Bosse Hansson tomt 7151 angående rensning av 

igensatt dike mellan Aslögsvägen och Bragevägen. Tillstyrks då det redan är med i 

skötselplanen. 

 

§ 25    Följande övriga frågor togs upp: 

  

o  Det havsnära området bestämmer styrelsen över. Al, asp och hassel ska sparas.300 

träd har återplanterats vid Frejavägen mot båthamnen. Får bara ta bort sly.  

 

o Enebacken.  Hålla stigarna i ordning .Eventuellt gallra bok och ek så enarna blir kvar. 

 

o  Viss återplantering ska ske nedanför tomterna 7026 0ch 7031. 

 

o Ronny Anderberg undrade om det fortfarande fanns  intresse för att skriva Grönslätts 

historia .Svaret blev ja .Då det föregående år inte blivit någon dokumentation, beslöts 

att utse Inger Falk, Karin Sällström och Lisbeth Mattsson till att arbeta med detta. 

  

 

§ 26      Avgående revisorn John-Arne Persson och Maj-Lis Widell festkommittén avtackades 

             med blommor. 

  

               

§ 27      Ordförande tackade  styrelsen för gott samarbete och årsmötesdeltagarna för visat   

              intresse samt förklarade årsmötet avslutat. 
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             Vid protokollet                                                        Justeras 

 
 
               Inger Ericsson                               Ingvar Åkesson           Per-Erik Persson 

 

 

 

 

Bilaga till protokoll avseende motivering av kostnader för återställande av båthamn 

Länsstyrelsen har efter anmälan från en privatperson skickat en skrivelse till 

intresseföreningen där man skriver att man kan komma att kräva rättelse med anledning av att 

man tycker att avverkning, dikning och utfyllnad i båthamnen och intilliggande områden varit 

större än tillåten. Vi har avvisat de flesta kraven men utgår ifrån att länsstyrelsen kräver att 

området kring hamnen snarast återställs. De massor som legat där har använts för utfyllnad 

mellan badvik och båthamn och därför inte är tillgängliga för återfyllnad. Utfyllnaden mellan 

badvik och båthamn har utförts på uppdrag av intresseföreningen men har fram till nu 

bekostats av båtägarföreningen men bör belasta intresseföreningen.  Denna kostnad beräknas 

till 50000.  

Kostnaden att återställa hela området har beräknats till 120000 varav 100000 berör själva 

båthamnen (bekostas av båtägarföreningen) och 20000 områdena kring båthamnen (bekostas 

av intresseföreningen). Detta innebär netto att intresseföreningen ska stå för 20000+50000 

och båtägarföreningen för 50000. Båtägarföreningen har bett att få låna dessa 50000 ränte- 

och amorteringsfritt i fem år med tanke på att man fortfarande har stora skulder till 

entreprenörerna i projektet. Styrelsen tillstyrker lånet på villkor enligt ovan.  Eftersom vi haft 

lägre kostnader än budgeterat finns medel tillgängliga utan att medlemsavgiften höjs. 

Tilläggas kan att båtägarföreningen lagt mer än 1 miljon på åtgärder i hamnen, vilket gjort 

området mer attraktivt för oss alla.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


